
Schriftelijke vraag conform Reglement van Orde AB , via de mail binnengekomen. 
 
Geachte DB-leden, 
  
Op de avond van 31 oktober 2016 was er op NPO-1 een televisieuitzending, waarin de kansen van 
oa het Waterschap Rivierenland werden uiteengezet ten aanzien van het produceren van duurzame 
Energie.  
-hebt u kennis genomen van deze kansen? 
-zijn op dit gebied ook mogelijkheden voor ons waterschap? 
  
In afwachting van uw beantwoording, 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Hans Peter Verroen, 
Fractievz. CDA Waterschap Brabantse Delta 
  
  
 


